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THE GREATER BAY AREA URBAN DESIGN AWARDS 2020 

2020年大灣區城市設計大獎
NOMINATION APPLICATION FORM FOR PROFESSIONAL CATEGORY
專業組別提名表格   
Deadline: 30 September 2020 (Wednesday) 3:00 pm (HK Time) 
結束提名日期：2020年9月30日 (星期三) 下午3時正 [香港時間] 
I wish to nominate the following project for consideration for the Greater Bay Area Urban Design Awards 2020.
我希望提名以下項目參與2020年大灣區城市設計大獎之評審。
	
	Nominated Project’s Details 
提名項目詳情


	1. Name of the Project (English)
	

	項目名稱 (中文)           （（（（(中文)  (中文)
	

	
	

	2. Project Location 
	

	項目地址
	

	
	

	3. Company Name(s) 
	

	公司名稱
	

	
	

	4. Project Responsible Director(s) /Urban Designer(s) 
	

	項目總監/城市設計師
	

	
	

	5. Contact Person 
	

	聯絡人名稱
	

	
	

	6. Telephone:
	

	聯絡電話
	

	
	

	7. Email:
	

	電郵
	

	
	

	8. Nominator Details  

提名人資料
	Professional Category專業組別
Name of Nominator: ____________________
提名人名稱
( Member of HKIUD
香港城市設計學會會員
Membership number會員編號: ____________________
· Member of CURB Center for Architecture and Urbanism - Macau

CURB 建築與城市規劃中心 - 澳門會員
Membership number會員編號: ____________________
· Member of Guangzhou Urban Planning Association
廣州市城市規劃協會會員
Membership number 會員編號: ____________________ 

· Group Member of Urban Planning Society of Shenzhen
深圳市城市規劃學會 - 團體會員
Membership number會員編號: ____________________
· Member of Zhuhai Planning Exploration and Design Industry Association
珠海市規劃勘察設計行業協會 - 會員
Membership number會員編號: ____________________
( Member of Organisations Recommended by the Founding Institutes in The Greater Bay Urban Designer Alliance
大灣區城市設計師專業聯盟的創始學會所推薦的專業機構的會員
Name of organisation機構名稱: __________________________________________________________________________________________
*Please refer to the Appendix for the List of Organisation Eligible for Nomination
*請參閱附件的認可提名機構名單



	9. Award Categories 

參賽類別
	Sub-categories大獎類別
( GBA Urban Design Awards – Built Project

大灣區城市設計大獎 – 實體落成項目
( GBA Urban Design Awards – Urban Intervention
大灣區城市設計大獎 – 城市介入項目
( GBA Urban Design Awards – Plan / Concept
大灣區城市設計大獎–計劃/概念項目

	10. Registration Number 
(assigned by the Organiser)
登記編號 (由主辦機構填寫)
	


I declare that all the particulars given in this application are true and correct to the best of my knowledge and belief. The Hong Kong Institute of Urban Design (HKIUD) is authorised to publish the information without verification. The undersigned shall also indemnify the HKIUD and its members for any loss or damages resulted from such publication.
本人謹此聲明保證所提交的數據均為真實無誤，並同意遵從此「提名表格」所載的條款及條件。香港城市設計學會獲授權在未經核實的情況下發佈有關資料。簽署人亦應就發表有關資料所引致的任何損失或損害，向香港城市設計學會及其會員作出賠償。
Signature…………………………………………………………Date …………………………………...
簽署                                                                                     日期
FACT SHEET 大獎資料
(A) Objective 大獎目的
The objective of the first Greater Bay Area Urban Design Awards (GBA Urban Design Awards) is to elevate the overall urban design standard in the Guangdong-Hong Kong-Macao Greater Bay Area (GBA) through recognition of excellence in urban design related projects in the GBA and foster collaboration and exchange among urban designers, planners, architects, landscape architects, engineers, surveyors and other urban design professionals, companies and organisations in the GBA.  The awards for the urban design Professional Category are now open for nomination, under the following three sub-categories:
首屆大灣區城市設計大獎的目的是通過表揚粵港澳大灣區內與城市設計相關的優秀作品，以及加強在大灣區工作的城市設計師、規劃師、建築師、園境師、工程師、測量師及其他相關專業人士、公司和機構之間的合作及交流，從而提升區內城市設計之水平，並推動制定大灣區城市設計師的專業資格。大灣區城市設計大獎之專業組別現已接受提名。以下為大獎類別﹕
1. GBA Urban Design Awards – Built Project 
大灣區城市設計大獎 – 實體落成項目
2. GBA Urban Design Awards – Urban Intervention 
大灣區城市設計大獎 – 城市介入項目
3. GBA Urban Design Awards – Plan / Concept
大灣區城市設計大獎–計劃/概念項目
There would be Grand Awards, Merit Awards and Nominated Awards for shortlisted projects for each sub-category. The number of awards would depend on the quality and the number of submission. However, the Jury Panel reserves the right of not awarding any award. The decision of the Jury Panel shall be final.
專業組別的獎項設有大獎、優異獎及入圍項目提名獎。獎項的數量取決於遞交作品的數量與質量。如評審委員會認為參選項目沒有達到獲獎水平，將會保留不頒發任何獎項的權利。評審委員會之裁決將作終論。
Grand Awards might be granted with or without titles are determined by the Jury Panel, and examples of the titles may include Sustainability, Heritage Conservation, Inclusive urban design, Livability, Urban design for health, etc. The Jury Panel reserves the right to determine the awards titles.
評審委員會可根據榮獲大獎的作品之優勝特點，設定大獎主題 (例如可持續性、 文化遺產保育、 共融城市設計 、宜居性、 健康的城市設計等)以作嘉許。評審委員會對大奬主題擁有最終決定權。
Table 1 : Examples of emphasis on particular themes of Grand Award categories

表1: 大獎類別的重點之範例
	
	1. Grand Award – sustainability大獎-可持續性

	2. Grand Award – heritage conservation大獎-文化遺產保育
	3. Grand Award – Inclusive urban design
大獎-共融城市設計
	4. Grand Award – livability
大獎-宜居性
	5. Grand Award – urban design for health
大獎-健康城市設計

	(a) Innovative urban morphology 

創新的城市形態
	(
	(
	(
	(
	(

	(b) Well-being of all walks of residents
各種居民的福祉
	
	
	(
	(
	(

	(c) Sustainable urban development
可持續城市發展
	(
	
	
	(
	

	(d) local culture, heritage, tradition, and history, urban context
當地文化、歷史遺產、傳統，城市背景
	
	(
	
	(
	

	(e) Advancement of urban design
推進城市改進
	(
	(
	(
	(
	(


(B) The Greater Bay Area Urban Design Awards Timeline 
大灣區城市設計大獎活動流程﹕
	17 July 2020
2020年7月17日
	Open for Nomination and Submission 
開始接受提名及接收參賽作品資料

	30 September 2020
2020年9月30日
	Nomination and Submission close at 3:00pm (HK Time) 
結束接受提名及接收參賽作品資料
（截止時間下午3時正）[香港時間]

	October to November 2020
2020年10至11 月
	Awards Adjudication 
獎項評審
(First screening for shortlisting submission would be held in October, and assessment of shortlisted entries would be held in November)

(將於10月進行首階段遴選入圍作品，入圍作品的最終評審將於11月進行)

	25 November 2020
2020年11月25日
	The Greater Bay Area Urban Design Awards 2020 Result Announcement 
大灣區城市設計大獎結果公佈


(C) Entry Qualifications 提名資格
· Projects must be located inside the geographical area of the GBA. 
參選作品須位於大灣區內。
· Projects must be nominated by professional members or group members of the Founding Member Institutes of the GBA Urban Designer Alliance, or their recommended professional institutes/ organisations.
參選作品須由大灣區城市設計師專業聯盟的創始學會或其推薦的專業學會或機構的會員提名。
· Projects for sub-categories of Built Project and Urban Intervention must be completed physically between 1 January 2010 and 14 September 2020.
實體落成項目及城市介入項目的參選作品必須在2010年1月1日至2020年9月14日之間實體完成。
· Projects for sub-categories of Urban Intervention is for small-scale interventions that have been completed physically and made a significant contribution to the urban environment, for example:
a. One or a group of small buildings of a total building area of not more than 2000 m2 

b. A landscape area or public space of a total building area of less than 3000 m2 
c. Small urban elements, e.g. pavilion, shelter, street furniture, lighting, public art, gateway or
d. Other forms of temporary or permanent interventions. 
城市介入項目適用於已實體完成並在城市環境中產生重大貢獻的小規模介入設施，例如：
a. 總建築面積不超過2000平方米的一幢或多幢小型建築物；
b. 總建築面積不超過3000平方米的風景區或公共空間；
c. 小型城市元素，例如涼亭、避雨亭、街道設施、照明、公共藝術、牌坊／拱門； 或
d. 其他形式的臨時或永久介入設施。
· Design or study for sub-category of Plan / Concept must be completed and accepted by the Government departments concerned or client who commissioned the projects, between 1 January 2010 and 30 September 2020.
計劃/概念類別的設計必須在2010年1月1日至2020年9月30日之間完成並獲得有關政府部門或客戶接受。
· The nominated project shall in no way be associated with members of the jury panel.

提交的提名項目不得與評審委員會的成員有任何關係。
(D) Assessment Criteria 評審準則
Entries are judged according to their own merits, taking into consideration of their successes, contributions, achievement, new ideas and approaches in the following objectives, with emphasis on the particular sub-category for each of the relevant Grand Awards category.
評審委員會將根據參選作品各自的特點進行評核，考慮該作品在以下方面是否有所貢獻和成就、有否應用新思維和方法、以及是否符合有關獎項類別的重點。
· Innovative urban morphology: urban identity, fabric, density, streetscape, community characteristic, visual image, skyline, reinforcement of existing opportunities. 

創新的城市形態：城市特徵、形態肌理、密度、街道景觀、社區特徵、視覺形象、天際線、現有機遇的強化。
· Well-being of all walks of residents: livability, walkability, permeability, place making, transportation, convenience, community health and safety, inclusiveness, diversity in domestic, commercial and public space, involvement of community in the urban design process.
各種居民的福祉：宜居性、步行性、通透性、場所營造、交通、便利性、社區健康與安全、共融性、家庭、商業和公共空間的多元性，社區參與城市設計的過程。 

·     Sustainable urban development: carbon footprint, ecological diversity, green infrastructure, preservation of natural environment, farmland and non-renewable resources.
可持續的城市發展：碳足跡、生態多樣性、綠色基礎設施、自然環境、農田和不可再生資源的保護。
· Sensitive response and reinforcement: local culture, heritage, tradition and history, urban context in the process of fast urban development.
在快速的城市發展過程：對當地文化、歷史遺產、傳統，以及城市環境的敏感回應和強化。
· Advancement of urban design: new idea, concept, design approach, integration of innovative technologies.
城市設計的改進：新思維、新概念、新設計方法、創新技術的融合。
(E) Submission Requirements 作品提交須知
· No limitation to the Urban Design project nature and size, except for the sub-category of Urban Intevention as stated in (C). 
城市設計元素的性質與規模不設限制，城市介入項目除外，詳情請參閱(C)。
·  All submissions, must be uploaded to personal drive and email the download link to to gbaawards@blink.com.hk with the subject name marked as “Greater Bay Area Urban Design Award  – Professional Category”, containing the digital copies in pdf format and all the documents required in the Nomination Application Form (Resolution not less than 350 dpi, pdf file size not larger than 20MB for 2 panels). 
請上傳檔案至參加者個人網上雲端並將其連結電郵至 gbaawards@blink.com.hk, 標題為「大灣區城市設計大獎–專業組別」，內含PDF格式的提名表格、所需的文件及所有展板圖像之電子檔案（圖像的解像度不少於350 dpi，兩個展板的PDF格式檔案不可大於20MB）。
· It is the responsibility of the nominator to have acquired the consent from the Project Owner for taking part in the Awards. The applicant also agrees that the HKIUD has the rights to publish the submission and its content for the purpose of promoting the HKIUD. 
提名人須確保所有與該提名項目相關之夥伴及客戶已獲通知並同意該提名。參賽者亦同意香港城市設計學會擁有其參賽作品及其內容的出版權，以作學會之推廣用途。
· The nominator must also notify all parties involved in the urban design of the nominated project, and obtained their consent to the nomination.
提名人須確保提名項目中城市設計相關各方知悉是次提名及徵得其同意。
· The nominator shall warrant that the information in the submission is true and accurate.

提名人應保證提交的資料均為真實無誤。
· The Submission of Professional category should include : not more than 2 (Two) A1 display panels (One sided,  Landscape form), a design statement in not more than 400 words in Chinese and 300 words in English, and project background of project location, scale, completion date, urban design team members, etc on one A4 size paper. 
提交的專業類別應包括：不超過兩個A1顯示面板（單面，橫向形式）、不超過400中文字及300英文字的設計說明，以及不超過一張A4尺寸紙張的項目背景（如所在地、規模、完成日期、城市設計團隊成員等）內容。
· The two display panels shall be aligned from top to bottom, not left to right as shown below. The Panels should be flat, without projections and trimmings.
所遞交的兩個展板應從上而下對齊展示，請勿從左到右展示，如下圖所示。展板應該是平面的，沒有任何投射和裝飾物。
	841mm(W)

841毫米（闊）
Panel 1

展板1

(A1 Landscape)

（A1橫向形式）

	Panel 2

展板2

(A1 Landscape)

（A1横向形式）
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·      All submission (for all categories) must be bilingual, in Chinese (Traditional Chinese or Simplified Chinese) and English.

                  所有參賽資料（全部參賽類別）必須為雙語即中文(繁體或簡體)及英文。
·      Shortlisted projects are required to submit a PowePoint of 20 images for the project, and might be invited by the jury panel to submit further plans and reports. 
入圍項目必須提交包含該項目20張圖片PowerPoint簡報，評審委員會在有需要時邀請入圍者就其參賽作品提交詳細的計劃書和報告。
·      All submissions would not be returned. Nominators are advised to produce their own copy for record.
所有提交的資料將不獲退還。建議提名人保留作品的副本以備其他用途。
(F) Fee Payment 提名費用
HK$1,500 per submission
每項作品的提名費用為 港幣1,500元
Payment Details:
繳費詳情 ﹕
i) Please enclose a payment cheque made payable to 
“Hong Kong Institute of Urban Design Limited” and label the Nominated Project’s Name and Company Name; please send to Event Secretariat:
Blink Events & PR Consultants Ltd., Unit 1301, APEC Plaza, 49 Hoi Yuen Road, Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong
請附上繳費支票，支票抬頭為“Hong Kong Institute of Urban Design Limited”及於支票背面寫明參賽作品及公司名稱； 
郵寄至大會秘書處：九龍觀塘開源道49號創貿廣場1301室博領公關
ii)  Bank Transfer銀行轉賬
HSBC Bank Account: 741-271423-001 匯豐銀行戶口號碼: 741-271423-001
(Hong Kong Institute of Urban Design Limited) 香港城市設計學會有限公司;
Please email to gbaawards@blink.com.hk with the receipt after payment and label the Nominated Project’s Name and Company Name.
請於支付後電郵收據到gbaawards@blink.com.hk，並註明參賽作品及公司名稱。
iii)  Telegraphic Transfer 電匯
· For payment by telegraphic transfer, please state the Awards Reference Number in the Remarks column. The Awards Reference Number (E.g. GBAUDA 0000) will be provided by Event Secretariat to applicant upon the receipt of your nomination. Any transfer without the Awards Reference Number may cause failure in recognising the payment and thus result in unsuccessful application.
如選擇以電匯付款，請於備註一欄填上參賽編號。參賽編號(例：GBAUDA 0000) 將在大會秘書處收到提名表格後發送至提名聯絡人。任何匯款如沒有附上參賽編號，該提名可能因未能識別匯款而導致失去參賽資格。
· Surcharges induced by Telegraphic Transfer should be borne by the payee.
匯款人需自行繳付匯款時產生之手續費用和國外費用等等。
· Please refer to the below table for the information about the Telegraphic Transfer.
有關電匯的資料，請參閱以下表格。

	Bank:
銀行名稱：
	Hong Kong & Shanghai Banking Corporation Limited

香港上海匯豐銀行有限公司

	Bank Address:
銀行地址：
	1 Queen’s Road, Central, Hong Kong SAR
香港皇后大道中一號

	Account Name:

賬戶名稱：
	Hong Kong Institute of Urban Design Limited

香港城市設計學會有限公司

	Account No:
賬戶號碼：
	(HKD) 741-271423-001

	Swift Code:
匯款編碼：
	HSBCHKHHHKH

	HKIUD Address:
學會會址：
	Unit 503, 5/F, Tower Two Lippo Centre, 89 Queensway, Admiralty, Hong Kong
香港金鐘道89號力寶中心第二座5樓503室


Remarks: 
備註﹕
1. Nomination fee is non-refundable once it is submitted. 

    提名費用一經繳交將不獲退還。
2. Nomination fees will not be refunded for any submission which the Jury Panel considered    not eligible for nomination.
任何作品如評審委員會認為不符合提名資格，亦不獲退還已繳交的提名費用。
(G) Deadline 結束提名日期
All submissions, must be uploaded to personal drive and email the download link to gbaawards@blink.com.hk with the subject name marked as “Greater Bay Area Urban Design Awards– Professional Category” containing the digital copies in pdf format, and all the documents required in the nomination application form on or before 3:00 pm (HK time) of 30 September 2020 (Wednesday). Nomination fee must also be settled with one of the methods stated in Section (F).
請上傳檔案至參加者個人網上雲端並將其連結電郵至gbaawards@blink.com.hk , 標題為「大灣區城市設計大獎– 專業組別」，內含PDF格式的提名表格、所需的檔及所有展板圖像之電子檔案在2020年9月30日（星期三）下午3時正 [香港時間] 或之前提交。提名費用也須於截止日期前以(F)段所載之其中一項付款方式提交。
Please note that late or non-complying submissions will not be considered.

請注意遲交提名表格或不符合提名要求者將不獲考慮。

Enquiry Contact: 
詳情查詢，請聯絡﹕
The Greater Bay Area Urban Design Awards 2020 Event Secretariat 
Blink Events & PR Consultants Ltd. – Ms. Mabel TAN
2020年大灣區城市設計大獎活動秘書處
博領公關–譚美虹小姐
Tel: 852-3590 5310
電話﹕852-3590 5310
Email: gbaawards@blink.com.hk
電郵﹕gbaawards@blink.com.hk
Appendix - Eligible Nominated Organization 
附件 - 認可提名機構
The Founding Member Institutes in The Greater Bay Area Urban Designer Alliance

大灣區城市設計師專業聯盟的創始學會
The Hong Kong Institute of Urban Design
香港城市設計學會
CURB Center for Architecture and Urbanism – Macau

CURB 建築與城市規劃中心 – 澳門
Guangzhou Urban Planning Association

廣州市城市規劃協會
Urban Planning Society of Shenzhen
深圳市城市規劃學會
Zhuhai Planning Exploration and Design Industry Association

珠海市規劃勘察設計行業協會
Member of Organisations Recommended by the Founding Institutes in The Greater Bay Area Urban Designer Alliance 
大灣區城市設計師專業聯盟的創始學會推薦的專業機構的會員
The Hong Kong Institute of Architects
香港建築師學會
The Hong Kong Institution of Engineers
香港工程師學會
The Hong Kong Institute of Landscape Architects
香港園境師學會
The Hong Kong Institute of Planners
香港規劃師學會
The Hong Kong Institute of Surveyors
香港測量師學會
Architects Association of Macau
澳門建築師協會
Guangdong Territorial Spatial Planning Association
廣東省國土空間規劃協會

Guangzhou Exploration & Design Association
廣州市工程勘察設計行業協會
Guangzhou Yangcheng Design Alliance
廣州羊城設計聯盟
Foshan Planning Association
佛山市城鄉規劃協會 

Huizhou Territorial Spatial Planning Association
惠州市國土空間規劃協會 

Dongguan Territorial Spatial Planning Association
東莞市國土空間規劃協會 

Zhongshan Urban Planning Association
中山市城市規劃協會

Jiangmen Urban Planning Association
江門市規劃協會

Lead Sponsor 主要贊助機構

[image: image1]
Disclaimer: The Government of the Hong Kong Special Administrative Region provides funding support to the project only, and does not otherwise take part in the project. Any opinions, findings, conclusions or recommendations expressed in these materials/events (or by members of the project team) are those of the project organizers only and do not reflect the views of the Government of the Hong Kong Special Administrative Region, the Communications and Creative Industries Branch of the Commerce and Economic Development Bureau, Create Hong Kong, the CreateSmart Initiative Secretariat or the CreateSmart Initiative Vetting Committee.

免責聲明：香港特別行政區政府僅為本項目提供資助，除此之外並無參與項目。在本刊物／活動內（或由項目小組成員）表達的任何意見、研究成果、結論或建議，均不代表香港特別行政區政府、商務及經濟發展局通訊及創意產業科、創意香港、創意智優計劃秘書處或創意智優計劃審核委員會的觀點。
594mm(H)


594毫米（高）
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